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Kort fra Bråtenskogen 

 

 

Til deg som eier hund / katt! 

 
Husk å ta opp dritt etter ditt 

kjæledyr, da det ikke er 

moro å tråkke i det. 
 

 

Bruk av privat vaskemaskin m.m. 
Husk at vaske- og oppvaskmaskin kan 

forstyrre andre. Sett derfor ikke på slike 

maskiner slik at disse går etter kl 23:00 

 

Det finnes bestemmelser for ro i leiligheten 

som må etterleves. 

 

 

Spyling av avløpsrørene 

nærmer seg slutten. 

 

Beklageligvis har en del 

vært borte! 

 

Rørene ser bra ut, og 

fullstendig rapport kommer 

senere! 
 

 

 

Styrets kommentar til  

brev fra Eva Rise 
Til slutt kom det også et skriftlig positivt 

innspill til innglassings-prosjektet. Vi i styret 

får stadig muntlig tilbakemeldinger, men få 

har sendt oss noe skriftlig før nå. 

 

Det vi hører fra Eva Rise (se baksiden) bør få 

NEI-folket til å tenke seg om. 

 

Vi som bor i ett borettslag, skal se på de gode 

kollektiv-/fellesskap-løsningene. Dette til 

felles beste – for «alle». 

 

Husk beboermøtet/visningen -  

onsdag 16. september og general-

forsamlingen 23. september. 

 
 

 

Etter utallige purringer, det 

er fortsatt 10% som ikke 

har svart på skjemaene! 

(vinduer & ventilasjon) 

Vi kommer ikke videre med 

planleggingen før ALLE 

har svart. 

Trenger du hjelp  

kontakt styret 
 

 

Er det noe du lurer på? 
Ta kontakt med styret, så kan vi ta det med i 

en senere «Kort fra Bråtenskogen». Gjerne på 

mail: bratenskogen@outlook.com 

mailto:bratenskogen@outlook.com
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Innglassing eller ikke innglassing? 
. 

Det er med stor forundring jeg leser brev fra disse som ikke vil ha innglassing. 
 

Håper en av dere er villig til å koste bort alt søppelet som kommer inn på mitt 

uteområde. Det er gress når plenen klippes, blader, blomsteravfall og andre ting. 
 

Jeg har store problemer med ryggen og det å få kostet hele uteområdet, krever mye av 

meg. Uteområdet er ikke det koselige stedet som det kunne være. 
 

Med tanke på å få et sted hvor jeg kan sitte å hygge meg med venner, vil bety veldig 

mye. Ikke å glemme at det kan spare meg for strømutgifter og trekk fra verandadør. 

Da kan jeg og kanskje ha soveromsvinduet litt åpent så det kommer frisk luft inn, 

uten å være redd for at uvedkommende kommer inn den veien. 
 

Håper de fleste tenker litt mer på oss som bor i underetasjen med hensyn til dette å 

være så åpen ut for alle som går på denne stien på vei til og fra skogen eller legger 

kvelds-turen sin der. 
 

Vær snill og tenk på oss. Den økonomiske delen er bare en smule i det store sluket 

som strømregningen betyr i underetasjen. Kalde gulv og trekk fra verandadør gjør at 

vi betaler mer i strøm enn dere som har naboer på flere kanter. 
 

Håper dette gir en liten vekker til dere som har uttalt dere så negativt i saken 

frem til denne tid. 
 

Mvh 
 

Eva Rise, Strandpromenaden 166 
 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

Generalforsamlingen nærmer seg. Husk å møte opp den 23. september for å 

være med å stemme. Ikke tro at saken blir vedtatt uten at du deltar. Har du ikke 

mulighet til å være med – gi en fullmakt til en som er enig med deg i saken. En 

fullmakt til styret (styrets medlemmer) – er et JA til innglassing (innkalling og 

fullmaktsskjema blir delt ut etter visningen og beboermøtet den 16. september). 
 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

Styret er blitt gjort kjent med at det spres utsagn / løgner om borettslagets 

økonomi, og at denne er så elendig at vi kan gå konkurs. 
 

Denne informasjonen stemmer overhodet ikke med de faktiske forhold. Vår 

økonomi er derimot sunn, og «alle» banker (de 5 vi har snakket med), kan gi oss 

gode betingelser – med bakgrunn i vår sunne økonomi.  


